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Fråga till Anita Mattsson (S) Kommunstyrelsens ordförande 

På kommunfullmäktiges sammanträde den 21 oktober 2021 yrkade vi Moderater 
att kommunen ska möjliggöra för en entreprenör att bygga och driva en restaurang 
vid Strandbadet genom att kommunen arrenderar ut marken. Yrkandet bifölls av 
kommunfullmäktige, en klar majoritet bestående av de borgerliga partierna och 
socialdemokraterna, stod bakom Moderaternas förslag.  

Tyresö är en skärgårdskommun och behöver utvecklas med mer havsnära service 
både för båtlivet men också för Tyresöborna och deras tillgång till vår vackra 
kommun. 

Min fråga till Anita Mattson är därför följande: Arbetar styret för att 
kommunfullmäktiges beslut om en restaurang vid strandbadet ska bli verklighet? 

Anki Svensson (M) 


